

# Notulen ALV 2015

**Aanwezig namens het bestuur;** Jack, Ed, Sander, Diana, Margriet, Wim.

**Aanwezige leden;** Thijs, Hein, Dirk, Nina, Evi, Femke, Hikmete, Lars, Sebastian, Robbert, Roswitha, Wilma, Celia, Yvonne, Enny, Ingrid, Jet, Peter, Piet en Arie.

## ***1. Opening***

Om 19.30 uur opent Sander de vergadering.

Afgelopen seizoen zijn er 15 nieuwe ballen gekocht met het geld wat we hebben gespaard door middel van de Borgh actie. Shirts kunnen we gelukkig weer gewoon via Mervo bestellen. Na een aantal jaren van hele grote stijging van de zaalhuur is dit jaar de zaalhuur minimaal gestegen.

Meisjes A is net geen kampioen geworden en als tweede geëindigd.

## ***2. Notulen vorige ALV (d.d. mei 2014)***

De notulen zijn goedgekeurd.

De reactie van het bestuur vorig jaar op de vraag tijdens de ALV van 2014 van Yvonne m.b.t. de aanschaf van truien voor de scheidsrechters is helaas niet aangekomen. Het punt is echter wel direct besproken en vooralsnog is door het bestuur de keuze gemaakt om geen truien voor de scheidsrechters aan te schaffen.

## ***3. Commissies / Overige taken***

### **-Toernooicommissie**

Afgelopen jaar hebben we 1 toernooi gehad. Het is zeer goed verlopen. Dit jaar komt er weer een stratentoernooi aan. Waarschijnlijk de eerste week van november. Een maand later dus dan de afgelopen jaren.

### **-Jeugdcommissie**

De mini`s hebben hun jaarlijks uitje gehad. Het was geslaagd, de kinderen waren enthousiast.

Scholentoernooi is in januari geweest. De opkomst was laag en afgelopen jaren blijven er geen tot weinig kinderen volleyballen n.a.v. het toernooi.

Vanwege de inzet en organisatie van vrijwilligers dat dit toernooi vergt, wordt besloten het toernooi dit jaar niet te organiseren. Wel willen we graag kijken naar alternatieven om jeugd aan te trekken.

Ingrid vraagt of we het kunnen doen voor middelbare schoolleerlingen. Robbert vindt dat we het wel door moeten laten gaan om onze vereniging op de kaart te zetten. Sander vertelt dat het goed is dat verschillende mensen het wel door willen laten gaan, maar stipt wel aan dat er dan wel leden moeten zijn die de organisatie op zich willen nemen. Daar is helaas weinig animo voor.

Jack vertelt dat we het in het bestuur hebben gehad over smashbal. Dat we een probleem hebben met aanwas van jongens en dat we die willen motiveren d.m.v. smashbal. Het moet wel op poten worden gezet door vrijwilligers. Er zijn al leden benadert voor dit traject, maar als er nog mensen zijn die interesse hebben kunnen ze zich aanmelden bij Jack.

Als er mensen zijn die nog andere ideeën hebben , kunnen ze dit altijd aangeven bij het bestuur.

### **-Technische commissie**

**Jeugd;** Jongens C 9<sup>de</sup> plaats. Meisjes B op de 12<sup>de</sup> plaats. Meisjes A op de 2<sup>de</sup> plaats.

**Senioren;** Dames 1 3<sup>de</sup> plaats. Dames 2 4<sup>de</sup> plaats. Heren 1 8<sup>ste</sup> plaats. Heren ORV 9<sup>de</sup> plaats. ORV 6<sup>e</sup> klasse op de 7<sup>de</sup> plaats.

Volgend jaar; Jongens C wordt meisjes C. Trainer / coach is Peter. Meisjes B team. Trainer / coach is Jack. Meisjes A team. Trainer / coach is Robbert.

Heren 1 hebben 12 competitiespelers. Een groot team, maar tussendoor zullen er een aantal mannen kortdurend weg zijn.

De technische commissie zal duidelijker zijn in wat ze verwachten van de teams. Dus als ze graag willen dat de trainers zelf een teambespreking organiseren, moet dat ook gecommuniceerd worden.

We willen graag dat de dames 1 en Heren 1 op maandagavond wedstrijden in het kleine zaaltje gaan spelen. Dit vanwege de ongunstige inhuur van de halve zaal op maandagavond. Het kost te veel en er wordt heel vaak niet volledig gebruik van gemaakt.

Teams hebben de mogelijkheid om de wedstrijden te gaan spelen op trainingstijden. Dat zou schelen qua onkosten. Als die interesse er is, graag melden bij de technische commissie.

Er is een mogelijkheid voor de jeugd om op woensdag extra te trainen.

CMV ; 2 teams, niveau 4 en 5. Wat gebeurt daar mee?

### **-Website**

Via de website kun je zelf je mailadres aanpassen.

Sebastian houdt met plezier de website bij, maar als er iemand het wilt overnemen kan dat.

### **-Scheidsrechterzaken**

We hebben veel wedstrijden gefloten wat over het algemeen goed is verlopen. Op zaterdag is het wel erg lastig om scheidsrechters te plannen. Dames 2 gaan op andere wedstrijden worden ingezet, want die hebben dit seizoen niet veel wedstrijden gefloten (was eigenlijk de bedoeling dat ze wedstrijden zouden fluiten van zichzelf ). *Let op dat je bij Nevobo wedstrijden een licentiecode invult of openlaten als je het niet weet.*

Jet wordt bedankt voor haar inzet.

Digitale wedstrijdformulieren worden komend seizoen bekeken. Zijn er voordelen? Is het gebruiksvriendelijk? We verwachten dat verenigingen die vaker gaan gebruiken.

Regeltoets kan worden ingevuld door leden die nog geen scheidsrechterlicentie hebben.

### **-Materiaal Coördinator**

Kees heeft scheidsrechterstoelen toegezegd, maar die hebben we niet gekregen.

Dit gaan we nog navragen bij Kees. De twee nieuwe netten zijn goed bevonden. We zouden nog 2 nieuwe netten kunnen krijgen. Ook dit wordt met Kees besproken.

## **4. Bestuurszaken**

Ed en Diana treden af. Zij worden bedankt voor hun inzet d.m.v. een bloemetje.

Wie neemt het stokje over?

## **5. Financiële zaken**

### **Jaarrekening;**

We hebben dit jaar een verlies geleden van ongeveer 1500 euro.

Het verlies heeft te maken met de contributie die jarenlang niet is verhoogd, en het feit dat de zaalhuur wel is gestegen en we meer betaalde trainers hebben gekregen.

Er is onderzoek gedaan naar de zaalhuur bij andere verenigingen. Conclusie is dat iedereen evenveel betaald. Afgelopen jaar is de zaalhuur maar met 1% gestegen.

Daarnaast is er onderzoek gedaan naar de contributiegelden en competitiebijdragen bij omliggende volleybal verenigingen. Hieruit blijkt dat we lager zitten dan andere verenigingen.

Ook voor volgend jaar is er zonder maatregelen weer een verlies begroot. Om een gezonde vereniging te kunnen blijven worden er 2 maatregelen voorgesteld:

- Maandagavond wordt de zaal niet meer ingehuurd en voor de competitiewedstrijden van Heren 2 en Dames 1. Voor de wedstrijden kan de kleine zaal worden ingehuurd of op de eigen trainingsavond worden gespeeld
- De contributie wordt verhoogd per 1 juli 2015;
  - Mini`s en jeugd van 23 euro per kwartaal naar 28 euro per kwartaal
  - Senioren gaan van 42 euro naar 45 euro per kwartaal
  - Heren recreanten gaan van 33 euro naar 36 euro per kwartaal.

**Stemming;** De aanwezigen gaan met meerderheid van stemmen akkoord met de contributieverhoging en het stopzetten van de zaalhuur van de grote zaal op maandagavond om de vereniging gezond te houden.

Dames recreanten (Team gemengd 1) vragen hoe het kan dat ze zo veel competitiekosten betalen. Ze vinden het logisch dat je allemaal moet betalen, maar ze vinden het niet eerlijk dat het zo`n groot verschil is. En ze vinden het heel vervelend dat het niet goed gecommuniceerd is. Zij spelen hun wedstrijden op de trainingsavond.

Het punt wordt besproken en het bestuur biedt excuses aan voor het feit dat de communicatie niet duidelijk is geweest.

Er wordt alsnog over de competitiebijdrage gestemd.

**Stemming;** De aanwezigen gaan met meerderheid van stemmen akkoord met dezelfde competitiekosten voor het gemengde team als voor de overige senioren teams.

Daarnaast wordt aangegeven dat het afschrijven van de contributiebijdragen om de drie maanden moet gebeuren en niet zo wisselend als dat het nu wordt gedaan.

Margriet biedt haar excuses aan en zal hier beter op letten.

### **Kascontrole commissie;**

Robbert en Wilma hebben de kas gecontroleerd en verlenen decharge aan de penningmeester.

### **Benoeming nieuwe commissie;**

Celia en Wilma stellen zich voor volgend seizoen beschikbaar.

### **6. Rondvraag en diversen.**

Jet; Punten over de zaal kunnen ook met meerdere verenigingen worden opgepakt richting Kees. Is er misschien een vrijwilliger die dat zou willen doen? Sander biedt zich aan.

Peter; Het slotje van de ballenwagen dichtdoen na de training. Vaak op maandag en vrijdag nog open. Dit moet beter gecontroleerd worden.

Sebastian; Kist die kapot is, wordt die vervangen? Wordt aan Kees gevraagd.

Sander; Het vernieuwen van de douches staat op de begroting. Dit is een stap de goede richting uit.

Algemeen: Is het een idee om vanaf 1 juni de helft van de grote zaal in te huren op woensdagavond?

**Stemming;** Met meerderheid van stemmen akkoord met dit voorstel.

Volgend seizoen gaat dit in.

1 juli is het seizoen voorbij en kan er vakantie worden gevierd.

Ed; Wil iemand het stokje van Ed overnemen? Lars , Tommy en Ed zitten er nu in. Hij wil volgend seizoen echt stoppen met de commissie.

Sander; We zijn echt op zoek naar mensen die willen meehelpen. Het hoeft niet zoveel werk te zijn. Iedereen is welkom die mee helpen iets te organiseren of deelname in het bestuur. Vele handen maken licht werk!

### **7. Sluiting.**

Sander sluit de vergadering.

### **Bedankt voor jullie aanwezigheid!**

Vastgesteld op 3 juni 2015;

Wim Jonkheer

Diana Veeke

Sander Surewaard

Jack v Schijndel

Ed Bontje

Margriet Snip

## VACATURES;

- Secretaris
- Commissieleden voor de jeugdcommissie.
- Commissieleden voor de technische commissie.